
Bestyrelsesmøde den 16.05.24 for Fole Friskole og
Naturbørnehave

Fremmødte:

Bestyrelse: Jørgen, Elin, Kia, Ivan, Jeannett, Majbrit,

Ledelse: Anita, Biran

Repræsentant for lærerne:

Referent:

Afbud:Lea

Dagsorden: Referat: B:

Godkendelse af referat fra sidst
og underskrift af dokumenter
Tilføjelse til Dagsordenen:

Siden sidst fra Skolen: Der er snakket om at elever på bestemte årgange på sigt
kan medbringe deres egen PC - ligesom på de højere
uddannelser. Prisen på IT skal evt. lægges ind i skole
prisen, dette er ikke afklaret endnu.
Der er snakket om, at man fra fx 7. klasse selv skal sørge
for en PC.

Der er KREA og kulturfag på skemaet fremadrettet.
Fagene er sammenslutninger af fx samfundsfag, histore og
kristendom, samt håndarbejde, sløjd og billedkunst.

Næste skoleår kommer der én eksamen mindre, og der
sløjfes fra 1080 til 250 trin-mål.

Skemaerne er gået op, og Anita varetager en halv
undervisningsstilling.

Forældremøde i PIL: Godt møde.
Det var et konstruktivt møde.

Siden sidst fra Børnehaven Der har været store plantedag med kæmpe opbakning.
Der er gang i et samarbejde med Gram Slot. De vil gerne
have hjælp til oppyntning til højtider og vi må bruge deres
vandbane og hente æg mm. Der er gang i en fast aftale til
højtider ligesom Bondemand Jens.
Ellers er der gang i de normale aktiviteter som plejer at
være på skemaet.
Freja stopper om en måneds tid, hen mod sommerferien
hvor 12 børn skal i skole. Der kunne fortsat være mere
tilgang.



Der har været tilsyn på legepladsen, kun med en
anmærkning på gyngen som giver sig lidt. Der er garanti
hos LEDON, så Brian tager kontakt til dem.

Siden sidst fra Formanden Sommerfest er d. 21. juni kl. 16 ved børnehaven. Der
sendes invitation ud i løbet af den næste uge.

Nyt fra bygningsgruppen Der er nogle døde træer på sportsplads og i børnehave.
De bliver fældet og fliset af Per Kjær.

Der har været undersøgelse af det store vandforbrug.
Umiddelbart er der et læk på 1-2 m3 pr. dag nede ved
sciencelokalet (De gamle omklædningsrum). Der er gang i
opklaring så bruddet kan identificeres og forsikringen kan
involveres. Carsten fra Harreby Smede og Anita er på
sagen.

Nyt fra FFV FFV vil gerne stå for æbleskiver til juleafslutning. Der skal
mere info ud andre steder end nyhedsbreve.

Knallert træf: De ældste elever kan få en tjans med
oprydning om søndagen i 4 timer. Det skal styres og
kvalitetssikres af forældrene. Tilbagemelding senest 1.
juni.

Nyt fra Hallen Der har været generalforsamling sammen med
idrætsforeningen. Der var fremmøde på 6 mand.

Nyt fra PR Der er godt gang i de sociale medier.
Der er udleveret en stak reklamer til uddeling.

Nyt fra Fondssøgning gruppe Der er gang i fondssøgning.
Der skal stables sponsorarrangementer på benene.

Nyt fra den Bus Ansvarlige Der skal lægges nye planer Line og Jørgen varetager det i
samarbejde med Kristina

Punkter fra sidste møde: Jørgen sender datoer og planer for mad ud næste år.

Her er datoer og hvem der sørger for mad :-)
Bestyrelsesmøder 24/25
04-06-24 Majbrit
14-08-24 Ivan
05-09-24 Line
07-10-24 Kia
05-11-24 Jeannett
08-01-25 Jørgen
20-02-25 Elin
04-03-25 Majbrit

Eventuelt Refleksveste med logo til børnehavebørnene? Der er gang
i noget sponsorsøgning til det.

Fokus på hvad der adskiller sig fra folkeskolen. (fokus på
duelighed)

- Synliggøre bestyrelsen og hvad vi kan bruges til.
Der holdes et strategimøde d. 24. oktober kl.
17-20 med alle ansatte og bestyrelsen. Der
nedsættes en arbejdsgruppe med Anita i spidsen
som arbejder på noget inden dagen.

- Synliggøre hvad der arbejdes med på skolen.



Tilføjelser til årshjul

Punkter til næste
Bestyrelsesmøde

……………………………………… …………………………………….

…………………………………

Skoleleder Anita Bisgaard Bestyrelsesformand Jørgen Langfrits Næstformand Elin Oksen

Jørgensen

………………………………….. ………………………………………
………………………………..

Bestyrelsesmedlem Bestyrelsesmedlem Bestyrelsesmedlem

Ivan Sandberg Jeannett Mattrup Kia Hundebøl

…………………………………. ……………………………………..

Bestyrelsesmedlem Bestyrelsesmedlem

Majbrit Jensen Line Hauschildt


